
Zápis z jednání k vyhodnocení výsledků státní reprezentace a vyhodnocení péče o 
talentovanou mládež za rok 2023 v rámci Českého svazu kanoistů, konané 15. 2. 2024 
v Praze na Strahově 
 
Přítomni: Předseda ČSK – S. Ježek, místopředseda ČSK – Mgr. Jan Boháč, předseda sekce VT – 
Jiří Hodic, sekretáři ČSK – J. Adam a I. Eichler  

Zástupce NSA nebyl přítomen 

 
 
Předseda Českého svazu kanoistů uvedl program a účel schůze k vyhodnocení výsledků státní 
reprezentace a vyhodnocení péče o talentovanou mládež v roce 2023 a poděkoval za přípravu 
podkladů. 
 
Sekretáři sekcí Kanoistiky na divokých vodách a Rychlostní kanoistiky ve spolupráci v vedoucími 
reprezentačními trenéry a vedoucími sportovních center mládeže vypracovali hodnotící zprávy 
výsledků státní reprezentace a hodnotící zprávy péče o talentovanou mládež podle osnov 
vydaných NSA.  Sekretáři tyto hodnotící zprávy před přítomnými komentovali a zodpověděli 
dotazy. 
 
Předsedové sekcí Kanoistiky na divokých vodách a Rychlostní kanoistiky zhodnotili dosažené 
úspěchy státní reprezentace jak vodního slalomu a sjezdu, tak i rychlostní kanoistiky, 
kanoistického maratonu a dalších disciplín. Konstatovali stále stoupající mezinárodní 
konkurenci a zvyšující se vyrovnanost výkonnosti závodníků všech kontinentů. Porovnali 
výsledky státní reprezentace v kanoistickém sportu, zajišťované ČSK, s výsledky dalších 
sportovních svazů v ČR a označili loňskou úspěšnost za velmi dobrou. Zároveň ocenili 
profesionální práci všech realizačních týmů. Konstatovali, že cíle předolympijské sezony byly 
naplněny devíti kvalifikačními místy pro OH 2024.  
 
Následně  zdůraznili přínos a připomněli důležitost nastaveného a dlouhodobě praktikovaného  
motivačního systému péče o talentované mládeže obou sekcí. Konstatovali, že nastavený 
model péče o talentovanou mládež evidentně vytváří dobré předpoklady pro úspěšnost státní 
reprezentace. Po diskusi bylo konstatováno že sekce případně přikročí pouze k drobným dílčím 
změnám v systému páče o talentovanou mládež, která by mohly vyplynout z nově schválené 
prioritizace sportu ve státní podpoře reprezentace a TM. Bylo konstatováno, že konkrétní 
podmínky státní podpory na TM pro rok 2024 zatím nejsou známy. 
 
 
Zapsal: J. Adam 


